24 August 2001

travel

Dr. S. Shanmugasundaram, 23 August–9 September, on home leave.

Dr. N.S. Talekar, 25–27 August, to Dhaka, Bangladesh, to monitor progress of the Department for International Development-funded Leucinodes integrated pest management project and to prepare for promotion activities in Bangladesh.

Dr. Manuel C. Palada, to the Philippines, 30 August–2 September, to attend the 50th Anniversary of the College of Agriculture, Central Philippine University, Iliolo City, and to receive the Distinguished Centralian Award; to present a seminar on sustainable agriculture at the College of Agriculture, Central Philippine University; 3–8 September, to visit AVRDC/GTZ Peri-urban Vegetable Project at Central Luzon State University, and collect information and photos of off-season tomato production.

- Source: Yvonne Ting/DAO

welcome

Dr. Umar Farooq, Consultant in Scoioeconomics, will arrive at the Center on Thursday, 30 August. Dr. Farooq will work under a one-year consultancy contract to analyze economic data and draw conclusions on the economy and trends in the vegetable sectors under the supervision of Dr. Mubarik Ali. Dr. Farooq has been recently working as a Scientific Officer in the Pakistan Agricultural Research Council. He earned his Ph.D. in Agricultural Economics from the University of Manchester, UK in 1997. He can be reached at ext. 462 (office).
- Source: Melody Ho/DAO

mr. david abbass’ new email address

Mr. David Abbass, former Associate Information Officer, OPC, has a new email address <d.abbass@cgiar.org>.

- Source: OPC

2001 summer students training closing ceremony

The closing ceremonies of AVRDC’s summer training course will be held at 0905 hours on Friday, 31 August, in Conference I, Chandler Hall. All are welcome. The schedule of the closing ceremony is as follows:

本年度暑期生結業典禮將於8月31日（星期五）上午9點5分在行政大樓二樓會議室舉行，歡迎大家前往觀禮。
Time
Program
Speaker

0905 hours
Opening remarks
Dr. Thomas Kalb

0910
Congratulatory Speech
Dr. Samson C.S. Tsou

0920
Awarding of certificates
Drs. Samson C.S. Tsou and Thomas Kalb

0930
Comments from summer students

0940
Group picture-taking
Mr. Ming-che Chen

- Source: Training Unit/Program III

NEWS FROM THE AVRDC GOODWILL CLUB
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Earlier we announced that the AVRDC Goodwill Club had donated US$1,000 to Swami Vivekananda Vidyalaya School in India for the construction of a classroom. We are pleased to report that the construction has been completed. The Managing Trustee of the school wrote a letter to Mrs. Irene Tsou, chairperson, AVRDC Goodwill Club, enclosed with photographs and a statement of expenditure for the building construction. The AVRDC Goodwill Club is glad to be able to help the school. Education is always an important and first priority for all children around the world. We appreciate all donations either from our members or others. 
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3月2日亞蔬週刊曾報導愛心社捐贈美金壹仟元給印度南部山地村一所小型慈善學校（Swami Vivekananda Vidyalaya School），幫助他們興建教室以解決教室不足的困境，近日得知教室已建造完成，該校受託執事寫信給愛心社長鄒太太報告此一好消息並附了照片及一份財務報表。我們很高興能為這所學校盡棉薄之力，對全世界兒童而言，「教育」永遠是最優先而且最重要的工作。我們也非常感謝愛心社社員及社友們持續性的捐贈。
- Source AVRDC Goodwill Club（亞蔬愛心社） 
news from the recreation and social committee

Pool Party

There will be a farewell party for the summer students this Thursday night, 30 August at 1900 hours. Everyone is invited. The party will be at the swimming pool, weather permitting. There will be music and dancing. Campus staff are welcome to bring drinks and snacks, if they wish.

8月30日（星期四）晚上7點，如果天氣狀況允許，我們將為暑期生在游泳池畔舉辦一場有歌、有舞、有音樂的歡送會，您如果願意也可以帶些飲料、小點心前來共襄盛舉。
Final Dancing Lesson this Week

The next (and final) dancing lesson will review all four dances that we have learned in the course: waltz, tango, cha cha, and jitterbug. The class is from 1900–2100 hours on Tuesday night, 28 August. A new dancing course may be offered this fall. Stay tuned!

國際標準舞下週二（8月28日）晚上7點至9點的課程是最後一堂課，我們將會復習所有學過的舞步—華爾滋、探戈、恰恰以及吉魯巴。請舞林高手們注意，國際標準舞的課程會在秋季開新班喔！
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Volleyball Games

This Wednesday, 29 August at 1500 is recreation time! There will be lots of fun volleyball games. See you there!

別忘了！8月29日（星期三）下午3點是八月份的運動時間，將會有很多趣味性排球遊戲，我們球場見！

Waterpark Trip

The bus for Blue Lagoon Waterpark leaves Tainan Train Station on Saturday, 25 August at 0730 hours. The bus will leave AVRDC at 0800 h. About 35 people will splash in the water at Blue Lagoon. Thanks to Sky and Susan for arranging this event!
8月25日（星期六）專車在早上7點30分從台南火車站出發，8點經亞蔬，前往高雄布魯樂谷主題親水樂園，約有35位朋友已報名，祝大家玩得盡興愉快！謝謝林淑娟及林世雯籌劃這次的活動！
- Source: R&S Committee

Weather Summary (16–22 August 2001)









Temperature ((C)
Max

Min.

Monthly precipitation record (mm)






Absolute
36.4

24.2

Accumulation to date
87.0



Weekly mean
35.1

25.5

Normal (August)
416.7



Normal (August)
32.2

24.5











Yearly precipitation record (mm)




Relative humidity (%)

94.0

47.6

Accumulation to date
1612.0



Evaporation (mm)

42.3


Normal (January to August)
1535.1
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